

MARCH
2024

FORUMation

mars
2024

Canadian Transportation Research Forum
59th Annual Conference, May 12-15, 2024
Hotel El Dorado
Kelowna, British Columbia, Canada

“Mobilizing Transportation Research in Canada”

We are delighted to announce our groundbreaking program for CTRF’s 59th Annual Conference as we shift from a forum for discussion to a forum to mobilize research for Canada’s most important transportation needs. We are planning two plenary sessions, more than 20 paper sessions, eight technical committee meetings, two workshops, two technical tours, and three luncheon addresses.

Plenary Sessions

Two special plenary sessions are planned, one each for the morning on Monday and Tuesday:

- **Supply chain: Mobilizing the transportation sector for economic prosperity in Western Canada.** Recent disruption in the environment, economy and society have highlighted important supply chain vulnerabilities. This plenary session will explore the challenges and opportunities of building resilient and efficient supply chains for economic prosperity in Canada. Panelists from organisations such as the Western Canadian Shippers’ Coalition, Transport Canada’s Supply Chain Executive Director, and the Port of Prince Rupert will touch on labour and automation, interoperability, cyber, new technology, and climate change. The session will explore the types of collaborations, institutions and frameworks necessary to achieve a resilient supply chain.
- **Urban and rural mobility: Mobilizing the transportation sector for equity.** This panel will explore how we can ensure that everyone, regardless of their location, income, or background, has access to transportation options that empower and enable them to live, work, and move about freely. Panelists, including the City of Kelowna, the Victoria Transport Institute and the Economic Trust of the Southern Interior (ETSI-BC), will discuss how we can foster collaboration among government and non-government organisations to design and implement mobility solutions that are equitable, sustainable, and inclusive.



Paper Sessions

We are expecting nearly 100 research papers. The papers, to be published in the Conference Proceedings, are organized over the three days under the following headings:

- Freight logistics and behaviours
- Supply chain disruption impacts and resilience
- Transportation data and modeling
- Transportation emissions reduction strategies
- Active and green transportation
- Policy and transportation trends
- Reducing transportation-related fatalities
- Technological innovation
- Urban transit
- Policy and transportation trends
- Economics and air transport
- Post-pandemic aviation sector impacts and resilience
- City shaping and household choice
- Artificial intelligence for image recognition and predictive analytics
- Automation and autonomy in aviation

Program Schedule

The high-level structure of the program is shown below.

CONFERENCE PROGRAM OVERVIEW			
Sunday May 12	Monday May 13	Tuesday May 14	Wednesday May 15
	Breakfast	Breakfast & AGM	Breakfast
	Plenary Mobilizing the transportation sector for economic prosperity	Plenary Mobilizing the transportation sector for equity: Urban and rural mobility	Paper sessions & Tech committee meetings
	Break	Break	Break
	Paper sessions & Tech committee meetings	Paper sessions & Tech committee meetings	Paper sessions & Tech committee meetings
	Luncheon Keynote	Luncheon Keynote	Awards Luncheon
Registration & Tech committee meetings	Paper sessions & Tech committee meetings	Paper sessions & Tech committee meetings	Conference Adjournment <i>Enjoy the rest of your stay in the Okanagan Valley!</i>
	Break	Technical Tours: KF Aerospace (https://www.kfaero.ca/); Kelowna's Active Transportation Corridor Workshops: "Travel demand modelling: What's changing?"; "Mobilizing knowledge: From communication to commercialisation"	
President's Reception	Reception & Bison Debate	Conference Dinner	

President's Reception

The President's Reception to welcome the conference delegates has traditionally been a time for delegates to greet old friends and colleagues and make new acquaintances.

Luncheon Speakers

Our conference luncheons will feature special keynote speakers.

Technical Tour and Workshops

We are planning to have two technical tours and two Workshops on Tuesday afternoon.

Technical Tour 1: KF Aerospace (<https://www.kfaero.ca/>) Canada's largest commercial aircraft maintenance, repair and operations firm.

Technical Tour 2: Kelowna's Active Transportation Corridor. Led by the City of Kelowna.

Workshop 1: Travel demand modelling: What's changing? Hosted by UBC's integrated Transportation Research Laboratory, this workshop will provide a platform for various stakeholders to exchange ideas and insights on the current and emerging issues and challenges in travel demand modelling, such as equity, climate science, land use, and new data.

Workshop 2: Mobilizing knowledge: From communication to commercialisation. Is great research being adopted by the right players in industry? This workshop will spark thinking about how research can be focused on the biggest industry problems and then maximised; how researchers can expand awareness and adoption of their findings. Panelists will provide tips, tricks and case studies on maximising the impact of your research.

Technical committee meetings: New this year are technical committee meetings aimed at promoting impactful research in Canada in key areas, including Transportation Sustainability and Equity, Supply Chains and Logistics, Data, Transport governance and policy, Aviation and airports, Freight and passenger rail, Marine and ports, Trucking and road freight, and Urban and rural transportation planning and modelling. These committees will monitor and report on the progress of research in Canada, and create research needs statements.

Other Events

Early Monday evening, the ever popular and lively **Oxford-style Debate** will be held at the Hotel Eldorado. Afterwards, delegates will be free to enjoy Kelowna's fine cuisine and sights, within a short cab ride from the hotel.

Information regarding conference registration and hotel accommodations may be found in this newsletter and on the CTRF website. Register now at <http://www.ctrf.ca/>. Plan to stay through Wednesday, May 15, to take advantage of the full program, or stay even longer to fully appreciate Kelowna's beaches and vineyards.

Groupe de recherche sur les transports au Canada
59e conférence annuelle
Du 12 au 15 mai 2024
à l'hôtel Eldorado à Kelowna, en Colombie-Britannique

Mobiliser la recherche sur les transports au Canada

Nous sommes heureux d'annoncer l'ordre du jour pour la 59^e conférence annuelle du GRTC, alors que nous passons d'un groupe de discussion à un groupe visant à mobiliser la recherche pour répondre aux besoins les plus importants du Canada en matière de transport. Au programme : deux séances plénières, plus de 20 présentations d'articles, huit réunions de comités techniques, deux ateliers, deux visites techniques et trois allocutions pendant les dîners.

Séances plénières

Deux séances plénières sont prévues, l'une dans la matinée du lundi et l'autre dans la matinée du mardi :

- **Chaîne d'approvisionnement : mobiliser le secteur des transports pour la prospérité économique de l'Ouest canadien.** Les récentes perturbations de l'environnement, de l'économie et de la société ont mis en évidence d'importantes vulnérabilités de la chaîne d'approvisionnement. Cette séance plénière explorera les défis et les occasions liés à la mise en place de chaînes d'approvisionnement résilientes et efficaces pour la prospérité économique du Canada. Des experts d'organisations telles que la Western Canadian Shippers' Coalition, le directeur général de la chaîne d'approvisionnement de Transports Canada et le port de Prince Rupert aborderont les questions de la main-d'œuvre et de l'automatisation, de l'interopérabilité, de la cybertechnologie, des nouvelles technologies et du changement climatique. Dans le cadre de la séance, nous explorerons les types de collaborations, d'établissements et de cadres nécessaires à la mise en place d'une chaîne d'approvisionnement résiliente.
- **Mobilité urbaine et rurale : mobiliser le secteur des transports pour l'équité.** Dans le cadre de cette séance, nous explorerons la manière dont nous pouvons garantir que chaque personne, indépendamment de son lieu, de son revenu ou de ses antécédents, ait accès à des options de transport qui lui permettent de vivre, de travailler et de se déplacer librement. Les panélistes, dont ceux de la Ville de Kelowna, du Victoria Transport Institute et de l'Economic Trust of the Southern Interior (ETSI-BC), discuteront de la manière dont nous pouvons favoriser la collaboration entre les organisations gouvernementales et non gouvernementales pour concevoir et mettre en place des solutions de mobilité équitables, durables et inclusives.

Séances sur les articles soumis

Nous attendons près de 100 documents de recherche. Les articles, qui seront publiés dans les rapports de la conférence, sont répartis sur les trois jours de celle-ci sous les rubriques suivantes :

- Logistique et comportements en matière de fret
- Répercussions des perturbations de la chaîne d'approvisionnement et résilience
- Données et modélisation des transports
- Stratégies de réduction des émissions dans le domaine des transports
- Transport actif et écologique
- Tendances en matière de politique et de transport
- Réduction des accidents mortels liés au transport
- Innovation technologique
- Transport urbain
- Politique et tendances en matière de transport
- Économie et transport aérien
- Répercussions et résilience du secteur de l'aviation après une pandémie
- Aménagement urbain et choix des ménages
- Intelligence artificielle pour la reconnaissance d'images et l'analyse prédictive
- Automatisation et autonomie dans le domaine de l'aviation

Horaire du programme

Voici un aperçu de la structure générale du programme.

APERÇU DU PROGRAMME DE LA CONFÉRENCE			
Dimanche 12 mai 2024	Lundi 13 mai 2024	Mardi 14 mai 2024	Mercredi 15 mai 2024
	Déjeuner	Déjeuner et assemblée générale annuelle	Déjeuner
	Séance plénière Mobiliser le secteur des transports pour la prospérité économique	Séance plénière Mobilité urbaine et rurale : mobiliser le secteur des transports pour l'équité	Séances sur les articles et réunions des comités techniques
	Pause	Pause	Pause
	Séances sur les articles et réunions des comités techniques	Séances sur les articles et réunions des comités techniques	Séances sur les articles et réunions des comités techniques
	Conférence dînatoire	Conférence dînatoire	Dîner et remise de prix
Inscription et réunions des comités techniques	Séances sur les articles et réunions des comités techniques	Séances sur les articles et réunions des comités techniques	Fin de la conférence <i>Profitez du reste de votre séjour dans la vallée de l'Okanagan!</i>
	Pause	Visites techniques : KF Aerospace (https://www.kfaero.ca/); Kelowna's Active Transportation Corridor Ateliers : Modélisation de la demande de mobilité : qu'est-ce qui change? Mobiliser les connaissances : de la communication à la commercialisation	
Réception du président	Réception et débat commandité par Bison Transport	Souper-conférence	

Réception du président

La réception du président pour accueillir les délégués de la conférence est traditionnellement l'occasion pour ces derniers de saluer d'anciens amis et collègues et de faire de nouvelles connaissances.

Conférenciers du dîner

Les dîners de la conférence seront animés par des conférenciers de renom.

Visite technique et ateliers

Nous prévoyons d'organiser deux visites techniques et deux ateliers le mardi après-midi.

Première visite technique – KF Aerospace (<https://www.kfaero.ca/>) La plus grande entreprise d'entretien, de réparation et d'exploitation d'avions commerciaux au Canada.

Deuxième visite technique – Corridor de transport actif de Kelowna présentée par des responsables de la Ville de Kelowna

Premier atelier – Modélisation de la demande de mobilité : qu'est-ce qui change? Organisé par le laboratoire intégré de recherche sur les transports de l'Université de la Colombie-Britannique, cet atelier permettra à diverses parties prenantes d'échanger des idées et des points de vue sur les questions actuelles et émergentes ainsi que sur les défis liés à la modélisation de la demande en matière de transport, comme l'équité, les sciences climatiques, l'utilisation des sols et les nouvelles données.

Deuxième atelier – Mobiliser les connaissances : de la communication à la commercialisation. La recherche de pointe est-elle adoptée par les bons acteurs de l'industrie? Cet atelier suscitera une réflexion sur la manière dont la recherche peut être axée sur les plus grands problèmes de l'industrie et ensuite maximisée; sur la manière dont les chercheurs peuvent accroître la sensibilisation et l'adoption de leurs résultats. Les panélistes donneront des conseils et des astuces, et présenteront des études de cas sur la manière de maximiser le rayonnement de vos travaux de recherche.

Réunions des comités techniques : La nouveauté de cette année est la tenue de réunions de comités techniques visant à promouvoir la recherche au Canada dans des secteurs clés, notamment la durabilité et l'équité des transports, les chaînes d'approvisionnement et la logistique, les données, la gouvernance et la politique des transports, l'aviation et les aéroports, le transport ferroviaire de marchandises et de passagers, le transport maritime et les ports, le camionnage et le transport routier de marchandises, ainsi que la planification et la modélisation des transports urbains et ruraux. Ces comités suivront les progrès de la recherche au Canada, en rendront compte et établiront des déclarations sur les besoins en matière de recherche.

Autres activités

Lundi en début de soirée, le **débat de style Oxford**, toujours populaire et animé, se tiendra à l'hôtel Eldorado. Les délégués seront ensuite libres de profiter de la cuisine raffinée et des sites touristiques qu'offre Kelowna, à quelques minutes en taxi de l'hôtel.

Les renseignements concernant l'inscription à la conférence et l'hébergement se trouvent dans cette lettre d'information et sur le site web du GRTC. Inscrivez-vous dès maintenant à l'adresse suivante : <http://www.ctrf.ca/>. Prévoyez de rester jusqu'au mercredi 15 mai pour profiter de l'ensemble du programme, ou restez encore plus longtemps pour découvrir les plages et les vignobles de Kelowna.

President's Message



Plans for CTRF 2024 in Kelowna are in high gear! Many thanks to Dr. Anna Robak (VP Program) and Dr. Mahmudur Fatmi (VP Meetings) for all their efforts to have a top-notch program, venue and activities to provide the forum to foster the kind of dialogue we need on transportation in Canada. We've had over 120 abstract submissions, one of the highest in recent memory. We are working to build in even more opportunities for dialogue, in particular on the Research Committee front, as well as workshops, while also continuing the activities (such as the Bison Transport Debate) which have been so successful for CTRF.

Speaking of Research Committees, we have identified several chairs and committees are starting to form. Shout out to Carly MacEacheron, Chair of the Sustainability and Equity Committee (RC010), who has assembled a great team of motivated committee members and is developing excellent templates for how these committees can get off the ground.

Jim Frost (VP External Support) and his team of CTRF volunteers have been working hard to reach out to organizations to let them know about the sponsorship opportunities for the conference. With the new direction of CTRF, this is an excellent time for organizations and individuals to renew their support for CTRF to help us build on the excellent momentum we have gained thus far.

Behind the scenes, we have been working to ensure we have the right technology platform to enable CTRF to achieve its organizational goals. Our new website, developed by Graphcom of Charlottetown, is now streamlining and automating many manual processes for membership renewal and conference registration and the website is open for business. Sign up now! Many thanks to Glareh Amirjamshidi (VP Awards & Conference and Membership Support), Carole Ann Woudsma (Secretariat) and Mark Hemmes (VP External Affairs) for all their work to work with the provider to get this over the finish line. I am excited by what this platform will enable us to do as an organization.

Very soon we will be releasing our Strategic Plan to the membership. We have passed the plan at the Board level, and all of our activities have been consistent with the plan's direction. We are a little delayed getting this out, primarily as our attention was focused on getting the website ready.

Many thanks to all our volunteers in CTRF, including Garland Chow who assembled the FORUMation. Preparations have also begun for CTRF in Ottawa in 2025 and Halifax in 2026.

Thank you again for your continued support of CTRF.

Sincerely,

Trevor Hanson

Message du président



Les préparatifs pour la conférence du GRTC de 2024 à Kelowna vont bon train! Un grand merci à Anna Robak, Ph.D. (vice-présidente chargée du programme) et à Mahmudur Fatmi, Ph.D. (vice-président chargé des réunions) pour tous les efforts qu'ils ont déployés afin de mettre en place le programme, de trouver un lieu et de proposer des activités de premier ordre afin d'offrir un forum qui favorise le type de dialogue dont nous avons tant besoin sur les transports au Canada. **Nous avons reçu plus de 120 résumés d'articles, ce qui est un record historique.** Nous cherchons à multiplier les occasions de dialogue, notamment au sein du comité de recherche, ainsi que les ateliers, tout en poursuivant les activités (telles que le débat commandité par l'entreprise de transport Bison) qui ont été si fructueuses pour le GRTC.

En ce qui concerne les comités de recherche, nous avons nommé plusieurs présidents et les comités commencent à se former. Bravo à Carly MacEacheron, présidente du comité pour le développement durable et l'équité (RC010), qui a réuni une équipe formidable de membres motivés et qui élabore d'excellents modèles pour la mise en place de ces comités.

Jim Frost (vice-président chargé du soutien externe) et son équipe de bénévoles du GRTC ont travaillé d'arrache-pied pour contacter les organisations afin de les informer des possibilités de commandite de la conférence. La réorientation de l'organisation est un excellent moment pour les entreprises et les particuliers de renouveler leur soutien envers le GRTC afin de nous aider à poursuivre sur la lancée de ce que nous avons accompli jusqu'à présent.

En coulisses, nous avons travaillé afin de nous assurer que nous disposions de la bonne plateforme technologique pour permettre au GRTC d'atteindre ses objectifs organisationnels. Notre nouveau site Web, développé par Graphcom à Charlottetown, rationalise et automatise de nombreux processus manuels pour le renouvellement des adhésions et de l'inscription à la conférence. Inscrivez-vous dès maintenant! Un grand merci à Glareh Amirjamshidi (vice-présidente chargée des prix, des conférences et du soutien aux membres), à Carole Ann Woudsma (secrétariat) et à Mark Hemmes (vice-président chargé des affaires extérieures) pour tout le travail qu'ils ont accompli avec le fournisseur afin de franchir la ligne d'arrivée. Je suis très enthousiaste à l'idée de ce que cette plateforme va nous permettre de faire en tant qu'organisation.

Très bientôt, nous présenterons notre plan stratégique à nos membres. Le conseil d'administration a adopté le plan et toutes nos activités ont été conformes aux objectifs de celui-ci. Nous avons pris un peu de retard dans la publication de ce document, principalement parce que nous nous sommes concentrés sur la préparation du site Web.

Un grand merci à tous les bénévoles du GRTC, notamment à Garland Chow qui a monté le magazine FORUMation. Les préparatifs ont également commencé pour la conférence du GRTC à Ottawa en 2025 et à Halifax en 2026.

Merci pour le soutien continu dont vous faites preuve à l'égard du GRTC.

Cordialement,

Trevor Hanson

Président

CTRF Annual Conference Registration and Conference Accommodations

Hotels Eldorado & Manteo

**Group rates will be offered while availability lasts.
A block of rooms will be held until Friday April 12, 2024.**

Register for conference and reserve hotel [HERE](#)



Inscription à la conférence et hébergement

Hôtels Eldorado & Manteo

**Des tarifs de groupe seront proposés sous réserve de disponibilité.
Un bloc de chambres sera retenu jusqu'au 12 avril 2024.**

Inscrivez-vous à la conférence et réservez votre chambre [ICI](#)



27th Bison Transport Debate

**To be Performed
In conjunction with the 59th Annual Meeting
of the
Canadian Transportation Research Forum (CTRF)
at
Hotel El Dorado
Kelowna, British Columbia
on
Monday, May 13, 2024**

Plan to attend the Highlight of the Conference, The Bison Transport Debate. You will hear both sides (or maybe more than two sides) of a current, important transportation issue articulated with wit and wisdom. Ultimately, you will have a say or a stand or stance (if you're still able and not rolling in the aisles), in deciding whether the Incumbents withstand the onslaught of the Challengers or not, as the audience decides the Winners, and therefore, the Losers.

Actually, in reality, in the previous 26 debates, there have never been any losers, none, nary a one. The Bison Transport Debate is the best attended, most enjoyable feature of the Annual CTRF Conference.

Bison Transport's continuing sponsorship of this CTRF conference highlight is acknowledged and appreciated. CTRF is pleased to be affiliated with Bison Transport in this endeavour. Bison Transport has received numerous awards for Fleet Safety, Outstanding Innovation, Environmental Excellence, Energy Efficiency, and Outstanding Achievement in Sustainability, as well as being named Shipper's Choice and one of Canada's 50 Best Managed Companies, more than once. Bison Transport holds the highest safety rating available from the U.S. DOT. Bison Transport has earned the Truckload Carriers Association National Fleet Safety Award and Grand Prize multiple times and more than any other carrier since the awards were established in the mid-1970s. Other awards include the American Trucking Associations National Fleet Safety President's Trophy.

***Suggestions of debate topics are always welcome.
Names of volunteer/nominee Challengers are invited to be submitted to the
Clerk of the Debate or your favorite CTRF Board member.***

27^e débat commandité par l'entreprise de transport Bison

**Le débat aura lieu dans le cadre de la 59^e conférence annuelle du
Groupe de recherche sur les transports au Canada (GRTC)**

**à l'hôtel Eldorado à Kelowna, en Colombie-Britannique,
le lundi 13 mai 2024.**

Prévoyez d'assister au moment fort de la conférence, le débat commandité par l'entreprise de transport Bison. Vous pourrez découvrir les deux côtés (ou peut-être plus de deux côtés) d'une importante question liée au transport, formulés avec intelligence et sagesse. En fin de compte, vous aurez votre mot à dire ou une position à prendre (si vous en êtes encore capable) afin de décider si les candidats sortants devraient rester en place ou s'ils devraient la céder la place aux adversaires. C'est donc le public qui décidera des vainqueurs et, par conséquent, des perdants.

Nous sommes reconnaissants du soutien financier continu de la part de Bison Transport pour ce point fort de la conférence. Le GRTC est heureux d'être affilié à Bison Transport pour cette activité. L'entreprise de transport Bison a reçu de nombreux prix pour la sécurité de sa flotte, ses innovations exceptionnelles, son excellence environnementale, son efficacité énergétique et ses réalisations remarquables en matière de développement durable. Elle a également été nommée plus d'une fois le choix des expéditeurs et l'une des 50 entreprises les mieux gérées au Canada. L'entreprise de transport Bison détient la cote de sécurité la plus élevée décernée par le ministère américain des Transports. Elle a aussi remporté les Truckload Carriers Association National Fleet Safety Award and Grand Prize à plusieurs reprises, plus que tout autre transporteur depuis la création de ces prix au milieu des années 1970. Parmi les autres récompenses qu'elle a obtenues, citons le trophée du président de l'American Trucking Associations National Fleet Safety.

***Les suggestions de sujets de débat sont toujours les bienvenues.
Nous vous invitons à soumettre les noms de adversaires
volontaires ou nommés à l'animateur du débat ou à votre membre
du conseil d'administration du GRTC préféré.***

CTRF Board Nominations

This year, the CTRF annual general meeting will include the election of officers to serve on the board. In developing recommendations for the 2024-2025 board slate, the nominating committee gives attention to regional representation, assuring coverage of locations for upcoming conferences, and a desire to see broad and balanced representation from the private sector, university, government, and various modal constituencies who are involved in Canadian transportation. Another factor that we take into account is candidate interest and capacity to serve.

Should you know of persons who are prepared to serve on the CTRF board, or have a desire to offer your services to the organization, kindly contact one of the members of the nominating committee, or the CTRF Secretariat at cawoudsma@ctrf.ca.

Your nominating committee for this year consists of Trevor Hanson (President), Mark Hemmes (VP External Affairs), and Adrian Lightstone (Executive Vice-President)

Nominations au conseil d'administration du GRTC

Cette année, l'assemblée générale annuelle du GRTC comprendra l'élection des membres du conseil d'administration. Dans ses recommandations concernant la liste des membres du conseil d'administration pour 2024-2025, le comité de nomination porte une attention particulière à la représentation régionale, à la couverture des lieux pour les conférences à venir et au désir de voir une représentation vaste et équilibrée du secteur privé, des universités, du gouvernement et des divers groupes modaux qui sont concernés par le transport canadien. Un autre facteur dont nous tenons compte est l'intérêt et la capacité des candidats à siéger au conseil.

Si vous connaissez des personnes prêtes à siéger au conseil d'administration du GRTC ou si vous souhaitez offrir vos services à l'organisme, veuillez communiquer avec l'un des membres du comité de nomination ou avec le secrétariat du GRTC à l'adresse suivante: cawoudsma@ctrf.ca.

Cette année, votre comité de nomination est composé de Trevor Hanson (président), de Mark Hemmes (vice-président affaires externes) et de Adrian Lightstone (vice-président directeur).

Conference Registration Support for Students 2024 CTRF Annual Conference

May 12-15, 2024

Kelowna, British Columbia

The deadline for interested students to apply is April 15, 2024

[Find application information HERE](#)

Aide à l'inscription à la conférence pour les étudiants Conférence annuelle du GRTC 2024

Du 12 au 15 mai 2024

Kelowna (Colombie-Britannique)

La date limite de dépôt des candidatures des étudiants intéressés est le 15 avril 2024.

[Vous trouverez les renseignements sur les candidatures ICI](#)

Student Paper Competition 2023-2024

The CTRF Student Paper Competition is an annual event to award prizes for student papers. The primary focus of the paper must be directly related to a specific transportation practice or policy.

CTRF encourages students to apply and submit work in either English or French

Deadline for Submission: May 31, 2024

Announcement of Awards: Fall 2024

For complete details see <https://ctrf.ca/students/paper-competition/>

Concours de communications étudiantes 2023-2024

Le concours de communications étudiantes organisé par le GRTC est un événement annuel au cours duquel des prix sont décernés à des articles rédigés par des étudiants. Le sujet principal des articles doit être directement lié à une pratique ou à une politique particulière au domaine des transports.

Le GRTC encourage les étudiants à soumettre leur candidature et leur travail en anglais ou en français.

Date limite de soumission : Le 31 mai 2024

Announcement des lauréats : Automne 2024

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez consulter le site Web suivant :

<https://ctrf.ca/students/paper-competition/>

2024 Annual Conference Supporters
As of March 28, 2024

Silver - Argent

mcmillan

Bronze - Bronze



CANADIAN
AIRPORTS
COUNCIL

CONSEIL DES
AÉROPORTS
DU CANADA



Corporation de Gestion
de la Voie Maritime
du Saint-Laurent



CTRF Contact Information
CTRF / GRTC

PO Box 23033, Woodstock, ON N4T 1R9
Tel: 519-421-9701
www.ctrf.ca
info@ctrf.ca